
 
 

         
 
 
 
 

 
 

 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 9. februar 2016 
(opfølgning på manglende punkter fra sidste møde)   
   
Til stede:  Rolf Lind (RL)  
  Morten Holm‐Nielsen (MHN)     
  Klaus Lykkebæk (KL) 
  Hans Lassen (HL) 
  Sanne Rahbek (SR) 
  Jan Jager (JJ) 
   

  Helle Jakobsen (referent) (HJ) 
 

Afbud:  Bente Nielsen (BN) 
  Bjarne Strandby (BS) 
 
 

  DAGSORDEN 
1  Udsendte referater
1.1  Tidligere bestyrelsesmøder 
  Referat af tidligere møde blev formelt godkendt
1.2  F.U. 
         Ingen møder siden sidst 
1.3  Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden
  Tages løbende 
2  Orientering (ved formanden) 
2.1  DIF / DOK 
  Intet at bemærke 
2.2  Team Danmark 
  Se referat af 17.01.2016   
2.3  World Archery 
  Se referat af 17.01.2016 
2.4  World Archery Europe og Nordisk Bue Union
  Se referat af 17.01.2016 
2.5  Andet 
  Intet at bemærke 
3  Målsætning og udvikling 
  Se referat af 17.01.2016 
4  Kassereren 
4.1  Perioderegnskab/budgetopfølgning
  Se referat af 17.01.2016 
4.2  Budget for 2016 og 2017 
  Se referat af 17.01.2016 
5  Opfølgning på udvalgsarbejde 
5.1  Eliteafdelingen 
  MHN anmodede KLY og AG til at udarbejde tidsplan for talentcentrene. 

Se i øvrigt referat af 17.01.2016 
 

  

Idrættens Hus
Brøndby Stadion 20 
DK – 2605 Brøndby 
Tlf.: +45 43 26 27 28 
Fax: +45 43 26 27 29 

Hjemmeside: www.bueskydningdanmark.dk 
E‐mail: info@bueskydningdanmark.dk 



 

5.2  Breddeafdelingen 
  HL redegjorde for status på KRL’s arbejde siden sidst.

KRL’s fortsatte kontrakt er nu underskrevet og godkendt i DIF. KRL har i øvrigt fået stor ros 
fra  DIF  på  hans  periodeevaluering  på  hans  konsulentperiode,  som  de  fremadrettet  vil 
bruge som skabelon for de øvrige forbund. 
Der  skal  nu  indsættes  en  tidsfrist  for  udarbejdelsen  af  undervisningsmaterialet  til  vores 
træneruddannelser – så vi kan komme videre med det. KRL følger op på det. 

 
 
 
 

KRL 
5.3  Lovudvalget 
  Forslag 1 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget

Forslag 2 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget 
Forslag 3 – Bestyrelsen har ingen bemærkninger til forslaget 
Forslag  4a  –  Bestyrelsen  anbefaler,  at  det  skrives  ind  i  lovteksten,  at  det  indtil 
Forbundsmøde  i 2017 kun er gældende for bar‐og  langbuer – og kun til de stævner, hvor 
der reelt skydes hold. 
Forslag 4b – samme forbehold som 4a 
Forslag 5 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget 
Forslag 6 – Bestyrelsen anbefaler, at  linje 3 fjernes  jf.  lovudvalgets bemærkninger. Da det 
ikke er formuleret som et egentligt forslag vil KLY rette det til 
Forslag 7 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget 
Forslag 8 – Bestyrelsen trækker forslaget (formuleringen er ikke helt som ønsket) 
Forslag 9 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget 
Forslag 10 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget 
Forslag 11 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget  
Forslag 12 – Bestyrelsen kan anbefale forslaget, såfremt ordlyden ændres til:  
Til mesterskabet skal der være 1 dommer pr. 10 mål – heraf 1 dommerformand. 
Forslag 13 – Bestyrelsen kan IKKE anbefale forslaget 
Forslag 14 – Bestyrelsen kan IKKE anbefale forslaget 
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5.4  Dommerudvalget 
  Se referat af 17.01.2016 
5.5  Andet 
  Se referat af 17.01.2016   
6  Regionerne 
  Se referat af 17.01.2016 
7  Andre emner 
  Se referat af 17.01.2016 
8  Bordet rundt, eventuelt 
  Som nævnt i referat af bestyrelsesmøde afholdes et bestyrelsesseminar i weekenden d. 7.‐ 

8. maj  i Idrættens Hus. Vi har fået ny DIF konsulent Mikkel Øhrslev. Han vil blive  inviteret 
hertil. HJ bestiller værelser til de, der ønsker at overnatte. MHN er tovholder på seminaret.  
Det fungerer ikke med det elektroniske blad, idet ikke nok læser det. Redaktør Jes Lysgaard 
er fremkommet med et forslag om et magasin i stedet. Dette m.m. vil blive gennemgået til 
seminaret. 
Såfremt nogle klubber har input til seminaret, bedes de kontakte MHN herom.  
Forbundet  er  på  forskellig  vis  blevet  gjort  opmærksom  på,  at  nogle  klubber  ikke 
indberetter de reelle antal medlemmer til brug for betaling af Forbundskontingent.  
Når  sidste dato  for  indberetning er ovre, vil HJ udfærdige en  sammenlignende  liste over 
indberettede  tal  til DIF,  samt  indberettede  tal  for betaling  af  kontingent  i hhv.  2015 og 
2016. Vi er naturligvis opmærksomme på, at der –  især  i  forhold  til DIF’s  tal  ‐ kan være 
differencer. 

HJ/MHN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
HJ 

 
Næste bestyrelsesmøde bliver efter Forbundsmødet med den dér valgte bestyrelse. 
 
 
Referent:  Helle Jakobsen 


